

Datenkabel Shine



USB-A Plug



Micro USB Plug



Aluminium Housing



USB 2.0/1.1/1.0



480MBit/s

Produkt Info



Dieses Hi-Speed Micro USB Datenkabel mit Aluminiumgehäuse und Metallummantelung kann mit jedem Gerät mit Micro USB Schnittstelle zum Aufladen oder zur Datenübertragung genutzt werden. Durch die integrierte Abschirmung ist das Kabel vor äußeren Störsignalen geschützt.

Es unterstützt Datenraten von bis zu 480MBit/s und ist kompatibel mit den Standard USB 2.0/1.1/1.0. Das Kabel ist in den Farben Silber, Space Grey und Champagner erhältlich.

Technische Daten:

- Typ: Lade- und Datenkabel
- Stecker: USB-A - Micro USB
- USB Standard: 2.0/1.1/1.0
- Kabellänge: 120 cm
- Kabel Außendurchmesser: 3.5 mm
- Außenhülle: Metallummantelung

This Hi-Speed Micro USB data cable with aluminium housing and metal jacket can be used with any device with Micro USB interface for charging or data transfer. The integrated shielding protects the cable from external interference signals. It supports data rates of up to 480MBit/s and is compatible with the standard USB 2.0/1.1/1.0. The cable is available in silver, space grey and champagne.

Technical Data:

- Type: Lade- und Datenkabel
- Plug: USB-A - Micro USB
- USB Standard: 2.0/1.1/1.0
- Cable length: 120 cm
- Outer diameters: 3.5 mm
- Outer shielding: metal jacket

Art.Nr.:252051

EAN:4024559252051

Technische Änderungen vorbehalten / Improvement and changes of the technical specifications and other data's could be made without prior notice